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پيامبر اكرم)ص(: 
بى گمان حسين )ع(

 درى از درهاى
 بهشت است .

خبر خبر ورزشي
آرتتا : 

درخشش ژسوس غافلگيرم كرد
میکل آرتتا، سرمربی آرسنال می گوید از تاثیرگذاری فو  ق العاده  
گابریل ژسوس بر توپچی ها، در مدت کوتاهی که از حضورش 

در این تیم می گذرد، غافلگیر شده است.
از  تابستان  امسال  که  برزیل  مهاجم  ژسوس،  گابریل 
منچسترسیتی به آرسنال پیوست در دوران پیش فصل بهترین 
گلزن توپچی ها بود و از او به عنوان یکی از شانس های آقای 
گلی لیگ برتر در فصل آینده نام برده می شود.ستاره برزیلی 
در مدت کوتاهی که از حضورش در اردوی توپچی ها می گذرد 
آنقدر درخشان کار کرد که مربی اش اعتراف می کند از شدت 
درخشش او غافلگیر شده است. مهاجم برزیلی در پنج بازی 
دوستانه پیش فصل برای آرسنال هفت گل به ثمر رساند تا 
خیلی زود به بازیکنی محبوب تبدیل شود. یکی از اتفاقاتی که 
ژسوس را خیلی زود محبوب هواداران آرسنال کرد هت تریک 
او در بازی دوستانه مقابل سویا بود.زمانی که آرتتا به عنوان 
دستیار پپ گواردیولا در منچسترسیتی حضور داشت ژسوس 
به عنوان بازیکن در اتحاد می درخشید. آرتتا در صحبت های 
اخیرش درباره ستاره برزیلی گفت:" وقتی بازیکنان درجه یک 
از باشگاه های بزرگ به تیم شما منتقل می شوند معمولا تحت 
او  نقش  با  دارد  اینجا  گابی  نقشی که  قرار می گیرند.  فشار 
نقش  با  باید  موفق شدن  برای  او  است.  متفاوت  سیتی  در 
جدیدش سازگار شود و این نیاز به زمان دارد. ژسوس در این 
مدت فوق العاده عالی بوده و من از اینکه او با این سرعت 

چنین تاثیرگذاری ای داشت غافلگیر شدم". 

ستاره هلندی ؛
شکار جديد مورينيو به رم رسيد

جورجینیو واینالدوم، ستاره هلندی در تست پزشکی باشگاه 
آاس رم شرکت می کند و با امضای قرارداد قرضی رسما به 

باشگاه ایتالیایی خواهد پیوست.
جورجینیو واینالدوم، هافبک هلندی پاری سن ژرمن راهی 
پزشکی  تست های  در  دیگر  ساعاتی  تا  و  است  شده  ایتالیا 
باشگاه رم شرکت خواهد کرد.ستاره هلندی بعد از پشت سر 
گذاشتن این تست ها در مقر باشگاه رم حضور خواهد یافت و 

قرارداد انتقال قرضی به جالوروسی را امضا خواهد کرد.
سن  پاری  و  رم  آاس  بین  گرفتن  توافق صورت  اساس  بر 
ژرمن، واینالدوم به مدت یک سال به عنوان یار قرضی در 
این  از  این مدت جالوروسی  پایان  در  و  زد  رم توپ خواهد 
گزینه برخوردار خواهد بود که با پرداخت 8 میلیون یورو او را 
به صورت دائمی به خدمت بگیرد. رم پذیرفته است که 50 
درصد از دستمزد این هافبک هلندی را پرداخت کند که در 

سال به چیزی در حدود 5 میلیون یورو بالغ می شود.
مدیریت رم امسال تابستان تلاش کرد تیمی مدعی را برای 
فصل بعد در اختیار ژوزه مورینیو قرار دهد. جذب واینالدوم 
جذب  با  جالوروسی  می شود.  انجام  تلاشها  این  ادامه  در 
ستاره  هایی مثل پائولو دیبالا و واینالدوم به دنبال قرار گرفتن 
در جمع چهار تیم برتر فصل بعد خواهد بود و البته در این 
پنجره تابستانی بازیکنان مهم دیگری مانند نمانیا ماتیچ و 

مایل سویلار نیز به جمع بازیکنان این تیم اضافه شدند.

منبع رسمی ؛ 
مارک كوكوريا به چلسى پيوست

بر اساس اعلام رسمی باشگاه چلسی، مارک کوکوریا، دفاع 
این  با امضای قراردادی شش ساله به  برایتون،  چپ سابق 

باشگاه پیوست.
باشگاه چلسی دقایقی پیش با انتشار بیانیه ای در وبسایت خود 
از رسمی شدن انتقال مارک کوکوریا، مدافع اسپانیایی، به این 
باشگاه خبر داد. او یک هفته بعد از جشن تولد 24سالگی اش 
شد.  استمفوردبریج  راهی  ساله  شش  قراردادی  امضای  با 
برتر  لیگ  در  حضور  فصل  اولین  گذشته  فصل  کوکوریا 
انگلیس را تجربه کرد. او در این فصل 38 بازی برای برایتون 
انجام داد و موفق شد یک گل به ثمر برساند. مدافع اسپانیایی 
فول بک،  جمله  از  دفاعی  پست  چندین  در  برایتون  برای 
وینگ بک و دفاع وسط بازی کرد و توسط هم تیمی هایش و 
هواداران برایتون به عنوان بهترین بازیکن فصل تیم انتخاب 
شد.مدافع اسپانیایی بعد از رسمی شدن انتقالش به چلسی، در 
اولین صحبت هایش خطاب به هواداران این تیم گفت:" خیلی 
خوشحالم. پیوستن به یکی از بزرگترین باشگاه های دنیا برایم 
به چلسی سخت تلاش  برای کمک  است.  بزرگی  فرصت 
داشته  را  عملکرد  بهترین  تیمم  برای  بتوانم  تا  کرد  خواهم 
درباره کوکوریا  باشگاه چلسی، هم  مالک  بولی،  تاد  باشم". 
گفت:" مارک مدافعی است که ثابت کرده کیفیت لازم برای 
بازی در لیگ برتر را دارد. او تیم ما را در آستانه فصل جدید 
قوی تر می کند. ما چه در درون و چه بیرون از زمین همکاری 
خواهیم داشت و از اینکه مارک بخشی از حال و آینده باشگاه 

چلسی شده است خوشحالیم".

روزنامه امارات اليوم اعلام کرد ؛
خروج نام قايدى از فهرست
 خارجى هاى شباب الاهلى

روزنامه امارات الیوم از خروج نام مهدی قایدی از فهرست 
بازیکنان خارجی شباب الاهلی خبر داد.

پس از اینکه وینگر ایرانی شباب الاهلی تیمش را در سفر 
به کشور صربستان و برگزاری اردوی پیش فصل همراهی 
نکرد، اخبار مربوط به جدایی او و شایعات درباره مقصد بعدی 
این بازیکن افزایش یافت. در روزهای اخیر نیز اخباری درباره 
افزایش شانس استقلال برای جذب این بازیکن منتشر شد و 
گفته می شود که مدیران باشگاه در حال پیش بردن مذاکرات 
بازگشت  برای  را  زمینه  تا  الاهلی هستند  مدیران شباب  با 
قایدی فراهم کنند. طبق قانون لیگ امارات، هر تیم می تواند 
5 بازیکن خارجی بزرگسال را در فهرست نفرات خود به ثبت 
برساند که پس از استخدام عمر خریبین، عملا جدایی قایدی 
از شباب الاهلی قطعی شد و این بازیکن به دنبال انتخاب تیم 

جدید خود است.

پيشكسوت فوتبال خوزستان :
تعطيلى ۲ روزه هيات فوتبال 

كار پسنديده اى نيست
هیات  روزه   2 تعطیلی  فوتبال خوزستان گفت:  پیشکسوت 
فوتبال حوزستان در شرایطی که مسابقات لیگ برتر و دسته 
یک کشور در پیش است و تیم ها باید قرارداد خود را ثبت 

کنند، پسندیده نیست.
مجید باقری نیا اظهار داشت: متاسفانه شنیدیم اعضای تیم 
فوتبال ساحلی استان قصد ثبت قرارداد خود را داشته اند که 
درب هیات فوتبال بسته بود همچنین قرار است در روزهای 
آینده مسابقات لیگ برتر استان شروع شود که در صورت 

تعطیلی هیات فوتبال با مشکل مواجه می شویم.
مراجعه  روزها  این  استان  فوتبال  هیات  اینکه  بیان  با  وی 
کنندگان بسیاری دارد و نباید تعطیل باشد، افزود: امیدوارم 
همه چیز در چارچوب قانون و به مصلحت استان و کشور 

انجام شود نه اینکه برای هر چیز هیاهو کرد.
و  خوزستان  فولاد  اهواز،  استقلال  های  تیم  سابق  مربی 
رییس  طالقانی  آقای  اینکه  بیان  با  مسجدسلیمان  نفت 
هیات فوتبال خوزستان جوان نیست که بگوییم تحت تاثیر 
احساسات خود دست به چنین اقدامی زده است، گفت: آقای 
طالقانی باید تابع قانون باشد زیرا به هر صورت دوره او پس 
از هشت سال و سه ماه تمام شده و امروز تصمیم گرفته شد 

که دیگر بر سر کار نباشد.
وی افزود: انتظار داشتیم که آقای طالقانی به احترام قانون، 
هیات را به افراد بعد تحویل می داد و اگر درخواستی داشت 
از مجاری قانونی اقدام کرده و حقش را می گرفت از طرفی 
وی جزو نامزدهای ریاست هیات است و می تواند یک ماه 

دیگر دوباره در انتخابات شرکت کرده و برگزیده شود.
باقری نیا گفت: صحیح نیست که درب هیات قفل و فوتبال 
بی  گرمای  این  در  مردم  متاسفانه  شود،  لنگ  استان  یک 
سابقه به هیات مراجعه می کنند اما دست خالی برمی گردند.

فوتبال  هیات  جدید  سرپرست  گذشته  روز   2 است  گفتنی 
موضوع  این  که  شد  تعیین  فدراسیون  سوی  از  خوزستان 
انتخابات  برگزاری  از  را پیش  استان  ناراحتی رییس هیات 

رییس هیات به همراه داشت.

ساپينتو مخالف جدایی ؛
 فولاد همچنان به دنبال رضاوند است

هافبک تیم فوتبال استقلال می گوید باشگاه فولاد همچنان 
در حال رایزنی برای جذب او است ولی سرمربی استقلال با 

این جدایی مخالف است.
آرش رضاوند هافبک تیم استقلال جمعه بعد از تساوی این 
تیم در بازی دوستانه مقابل هوادار در جمع خبرنگاران حاضر 

شد و به سئوالات آنها پاسخ داد.
رضاوند در ابتدا گفت: اردوی خوبی در ترکیه داشتیم. بدن 
می شود.وی  بهتر  رفته  رفته  و  است  بدنسازی  در  بازیکنان 
درباره اینکه ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال به او اعتقاد 
بپرسید.  خودش  از  باید  را  این  کرد:  تاکید  دارد،  ای  ویژه 
چه  ببینیم  تا  برویم  جلو  باید  دارد.  لطف  من  به  ساپینتو 
تیم  این  پیش می آید.هافبک استقلال در خصوص شرایط 
تصریح کرد: استقلال امسال یکی از استقلال هایی است که 
بازیکنانش را تقریباً حفظ و نفرات خوبی را جذب کرده است. 
امسال حتی از سال قبل شرایط تیم بهتر است و پرمهره تر 
هستیم. رضاوند در واکنش به درخواست باشگاه فولاد برای 
جذب او یادآور شد: ساپینتو با جدایی من مخالف است. دو 
باشگاه در حال مذاکره هستند. تا یکی، دو روز آینده همه 

چیز مشخص می شود.
وی درباره اینکه فصل گذشته با حضور قرضی از استقلال 
در فولاد احیا شد و اینکه دوست دارد در کدام تیم بازی کند، 
گفت: بحث احیا شدن نبود. شرایطی اتفاق افتاد که باشگاه 
تصمیم گرفت من بروم. آن طرف هم صالح حردانی بود که 
به استقلال آمد. تابع باشگاه بودم. این بار هم همینطور است. 

هر تصمیمی بگیرند عمل می کنم.

بازیكن سابق تيم ملی فوتبال جوانان ؛
حسن سليمان زاد درگذشت

فوتبالیست سابق تیم ملی جوانان دارفانی را وداع گفت.
حسن سلیمان زاد بازیکن سابق منتخب خوزستان و تاج به 

دلیل بیماری دارفانی را وداع گفت. 
سرمربیگری  با  جوانان  ملی  تیم  همراه  به  زاده  سلیمانی 
غلامحسین  چون  بازیکنانی  و  مهاجرانی  اله  حشمت 
پیروانی،حسین فرکی، حمید علیدوستی، سید طاهر موسوی، 
ابراهیم قاسمپور، عبدالرزاق خادم پیر، مجید بشکار، بهتاش 
تایلند  بانکوک  فریبا در مسابقات قهرمانی جوانان آسیا در 

عنوان قهرمانی را به دست آورده بود. 
مرحوم  خانواده  به  را  فوتبال  پیشکسوت  این  درگذشت 

سلیمان زاد و جامعه فوتبال تسلیت عرض می کند.

رباط صليبی در آستانه ليگ برتر ؛
مهاجم فولاد بازيکن

 ملوان را خانه نشين كرد
بدشانسی  دچار  فصل  شروع  از  پیش  ملوان  جوان  مدافع 

عجیبی شد .
دیدار  در  انزلی  ملوان  آینده دار  مدافع  پسندیده  سبحان 
دوستانه دچار  بدترین مصدومیت یعنی پارگی رباط صلیبی 
شد وی در این رابطه به خبرنگار ما گفت: دقیقه 35 بازی 
دوستانه با فولاد بود که یک توپ به سمت مخالف در حال 

ارسال شدن بود. 
من و قربانی یار گیر هم بودیم، توپ ارسال شد و من پایم 
را ستون کردم و آقای قربانی پای من را زد و  مصدومیت 
بدی برای من اتفاق افتاد. MRI دادم و  تا نیم فصل دور 
هستم. خدا را شکر جام جهانی باعث می شود تعطیلاتی در 
لیگ اتفاق افتد و من در نیم فصل دوم می توانم در خدمت 

تیمم باشم.

مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان : 

تمام کائنات در اختیار استقلال و پرسپولیس است 
مدیرعامل باشگاه صنعت نفت آبادان گفت: تمام 
کائنات در اختیار تیم های استقلال و پرسپولیس 
است، آن وقت وقتی برای تیم های نفتی پولی در 
نظر گرفته می شود، به دستگاه های نظارتی می 
گویند قرار است به این تیم ها کمک شود تا آنها 

هم برای بررسی وارد کار شوند.
که شب  خبری  نشست  در  جهانگیر کی شمس 
به  پاسخ  در  شد،  برگزار  آبادان  شهر  در  گذشته 
این  های  بازی  میزبانی  درخصوص  ایسنا  سوال 
بودن  نامشخص  به  توجه  با  آبادان  شهر  در  تیم 
وضعیت ورزشگاه تختی آبادان، اظهار کرد: کار در 
حال انجام است و سعی و تلاش ما از همه بیشتر 
از  است.  هزار  من  نگرانی  دل  بگویم  باید  است. 
طرفی خوزستان دارای زمین های فوتبال مستعد 
نیست اما میزبانی در ورزشگاه تختی آبادان جزو 
اولویت های یک باشگاه است. در این زمینه به ما 
قول مساعد داده اند و خوشبختانه تلاش این است 
که ورزشگاه قبل از بازی های لیگ برتر به بهره 
برداری برسد. بحث با تماشاگر یا بدون تماشاگر 
نیز بستگی به وضعیت سکوهای  بازی ها  بودن 
ورزشگاه مان دارد اما شاید یکی، دو بازی اول بدون 
تماشاگر باشد. وی در پاسخ به سؤالی در خصوص 
سرمربی  نسب  شریفی  امید  از  های  مندی  گله 
نیز گفت: در  باشگاه  این  امیدهای  فصل گذشته 
جریان روند تیم امید هستید و بر اساس تصمیمات 
گرفته شده و قول هایی که در خصوص فعالیت 
 ۶83 اکنون  بودیم،  داده  پایه  بخش  در  گسترده 
نفر در رده های مختلف در حال تمرین هستند. 
تیم نوجوانان ما نایب قهرمان شد و امیدهایمان 
به قهرمانی رسید و این یک فرآیندی بود که همه 
امکاناتی  اینکه  دادند، ضمن  به دست هم  دست 
که به تیم امید داده شد در حد بزرگسالان بود و 
بهترین شرایط را داشتند و خودم نیز سعی کردم 
با حضورم به آن ها روحیه بدهم و همه جا با تیم 
باشم و خدا را شکر یک نتیجه خوب به دست آمد 

که آن را متعلق به خود کادر فنی می دانم.
افزود:  آبادان  نفت  صنعت  باشگاه  مدیرعامل 
ها،  آبادانی  همه  از  و  داشتم  تعهد  به شهرم  من 
آبادانی تر هستم و تیم امید را حمایت کردیم و 
قهرمان شد اما عده ای در چند روز گذشته آتش 
بیار معرکه شده اند و می گویند چرا بازیکنان تیم 
امید می خواهند بروند؟ که باید بگویم ۱0 نفر از 
این بازیکنان شرط گذاشته اند که یا باید به تیم 
بزرگسالان برویم یا قرارداد 400 تا 500 میلیون 
تومانی با ما بسته شود یا رضایت نامه بدهید که 
به خیبر خرم آباد یا تیم های دیگر برویم که سؤال 
باشگاه  ساله  هفت  شش،  تلاش  پس  است  من 

برای این نفرات چه می شود؟
وی ادامه داد: نمی شود تا یکی را کنار بگذاریم 
فصل  های  بازی  اواخر  کند.  صحبت  و  بیاید 
گذشته در شهر آبادان پیچید که کی شمس تیم 
بزرگسالان را کنار گذاشته و می خواهد شریفی 
چالش  که  کند  بزرگسالان  سرمربی  را  نسب 
عجیبی در بازی های آخر برای ما با منصوریان 
ایجاد کرد و نمی دانم چه کسی به شریفی نسب 
وعده سرمربیگری تیم بزرگسالان را داده بود. به 
هر حال بعد از اینکه منصوریان هم با انتشار بیانیه 

ای از سرمربیگری صنعت نفت برای لیگ بیست 
اما  داد، 20 روز وقت ما سوخت.  انصراف  و دوم 
انتخاب  خرد جمعی  نظر  و  دادیم  جلسه  تشکیل 
آقای پرکاس بود. ضمن اینکه به شریفی نسب هم 
پیشنهاد مبلغی دو برابر برای سرمربیگری تیم امید 
دادیم اما نپذیرفت و بعد هم آقای مولایی را برای 

تیم امید نفت انتخاب کردیم.
کی شمس بیان کرد: بعد هم حواشی شروع شد و 
بازیکنانی که چندان خوب هم نبودند به من می 
گویند برای من افت دارد که در تیم لیگ برتری 
امیدهای کشور بازی کنم و بعد همین پیج ها از 
همین بازیکن دفاع می کنند. آقایان من مدیریت 
بلد نیستم شما بیایید و مدیریت کنید. بارها گفتم 
بیایید و کمک بدهید و این رسم عاشقی نیست. 
من برای شریفی نسیب آرزوی موفقیت دارم. تمام 
چیزهایی که در برخی پیج ها گفته می شود هدف 
از  کدام  هیچ  به  من  کنم  می  تأکید  و  است  دار 
این بازیکنان نامه فسخ قرارداد نمی دهم تا درس 
می  عزیزان  این  از  و  شود  دیگران  برای  عبرتی 
باعث  و  نکنند  درست  را  جوی  چنین  خواهم 

سوختن زمان نشوند.
وی در پاسخ به این سوال که امسال کمک مالی 

منطقه آزاد اروند به چه صورتی است؟ عنوان کرد: 
به عنوان یک شهروند و فوتبالی خیری از منطقه 
را 30  قرارداد  گویند  می  روز  ام. یک  ندیده  آزاد 
میلیارد تومانی کردیم و خوشحال برای امضا می 
روی و بعد می گویند مبلغ ۱5 میلیارد شده است، 
آن هم با بند به هر حال تا الان اتفاقی نیفتاده است 
و باید دست مان را از حمایت آبادان بشوریم. هیچ 
کمکی تا الان ندیده ایم و هیچ کدام از تعهدشان 
انجام نشده است. اما عکس می گیرند و خیلی از 
چیزها را به اسم خودشان مصادره می کنند ولی ما 
اجازه نمی دهیم زحماتمان به اسم دیگری مصادره 
شود. هر کسی باید بداند جایگاهش کجا است و 
باشگاه  مدیرعامل  بگوید.  مردم  به  را  ها  واقعیت 
نفت آبادان با ابراز امیدواری نسبت به اصلاح بند 
قانون مربوط به نحوه کمک به تیم های نفتی، 
اظهار کرد: با این بند قانون، صنعت باید پنج سال 
پیش سقوط می کرد اما اکنون که زمان تدوین 
برنامه هفتم توسعه است باید کاری کرد زیرا در 
سال های آینده با سی تا چهل میلیارد تومان دیگر 
نمی توان تیم داری کرد. بعد آقایان نماینده نیایند 
باید  شما  آقایان  است.  وضعیتی  چه  این  بگویند 
قانون را تسهیل کنید تا سال های آینده با منابع 
مالی بیشتر و قدرت بیشتر کار کنیم. فصل قبل تا 
حدود ۶0 میلیارد تومان برای هزینه تمام تیم های 
مؤسسه کار کنیم که البته بخشی از آن هم محقق 
نشد. در حالی که شاید برخی تیم های لیگ یکی 

هم بیشتر از ما هزینه کرده بودند.
های  تیم  اختیار  در  کائنات  تمام  داد:  ادامه  وی 
استقلال و پرسپولیس است، آن وقت وقتی برای 
تیم های نفتی پولی در نظر گرفته می شود، به 
به  است  قرار  گویند  می  نظارتی  های  دستگاه 
برای بررسی  آنها هم  تا  این تیم ها کمک شود 
وارد کار شوند. به هر حال ما دنیایی با استقلال 
بند  این  زمانی که  تا  و  داریم  پرسپولیس فرق  و 

قانونی حل نشود، مشکلات پابرجا است.

یک پیشکسوت فوتبال با انتقاد از وضعیت فوتبال خوزستان، مدعی 
است که در فوتبال خوزستان هر کسی که ساندویچ فروش و توپ 
مدارس  فوتبال  در  آموزش  برای  است  بوده  ها  باشگاه  کن  جمع 

مجوز و کار را بر عهده گرفته است.
عباس داودی با بیان این که دیگر بویی از فوتبال سابق خوزستان 
و خوزستان برزیلته به مشام نمی رسد، اظهار کرد: زمانی تیم ملی 
آن  به  رسیدن  اکنون  اما  شد  می  بسته  خوزستانی  بازیکن   ۱0 با 
شرایط، در تصورات است زیرا کسانی که در رأس فوتبال خوزستان 
هم  را  لازم  سواد  و  نداشته  فنی  اطلاعات  گونه  هیچ  دارند  قرار 

ندارند.
* رییس هیات فوتبال خوزستان با پیشکسوت تضاد دارد

وی ادامه داد: فوتبال خوزستان رو به نابودی رفته است و وضعیت 
آن از این هم بدتر می شود. هشت سال عمر مفیدمان را که حاصل 
زحمت پنجاه ساله مان در ورزش است توسط رئیس هیات فوتبال 
خوزستان نابود شد و به جای این که به جوانان خدمت کنیم به 
خاطر این که او با پیشکسوت تضاد دارد حتی به ما اجازه نمی داد 

خودروهایمان را وارد استادیوم تختی اهواز کنیم.

فوتبال  مسند  بر  او  کرد:  بیان  خوزستان  فوتبال  پیشکسوت  این 
خوزستان خیمه زده و همچنان به دنبال کاندیداشدن برای ریاست 
و  نیست  مناسبی  گزینه  که  حالی  در  است.  استان  فوتبال  هیات 
تفکراتش دیگر برای فوتبال استان چاره ساز نیست و بهتر است 
جای خود را به گزینه دیگری بدهد تا یک ورزشی باسابقه در رأس 

کار قرار بگیرد.
* در خوزستان ساندویچ فروش و توپ جمع کن مربی شده اند

هیات  در  اما  است  بزرگان  از  مملو  خوزستان  فوتبال  افزود:  وی 
فوتبال خوزستان شایسته سالاری وجود ندارد. کار به عمل برآید نه 
به سخن؛ ولی در این چند سال نتایج نشان می دهد هر کسی که 
ساندویچ فروش و توپ جمع کن باشگاه ها بوده است برای آموزش 
در فوتبال مدارس مجوز و کار را بر عهده گرفته است. در مدارس 
فوتبال از این بی توجهی ها وحشت می کنید. به نظر من ورزش 
خوزستان صاحب ندارد. گویا در ورزش خوزستان قحط الرجال شده 
است و واقعاً وقاحت می خواهد که افرادی که نمی توانند خدمت 

کنند باز ماندگارند.
* نمایندگان مجلس خوزستان در انتخاب مربیان اعمال نفوذ دارند

داودی گفت: آقای طالقانی رییس فعلی رییس هیات فوتبال استان، 
هشت سال فوتبال خوزستان را نابود کرد و باید برود. وقتی به زمین 
های خاکی فوتبال می رویم شاهد حضور افراد بی لیاقت هستیم. 
نمایندگان مجلس باید حق و باطل کنند اما می بینیم که آن ها در 

انتخاب مربیان اعمال نفوذ دارند.
* چرا آن مربی سفارشی مجدداً در فولاد ابقا شد؟

وی همچنین با گله مندی از عملکرد گرشاسبی مدیرعامل باشگاه 
فولاد عنوان کرد: او چند نفر را که سفارش شده هستند به باشگاه 
آورده است و اصلًا چرا افرادی که اخراج شده اند دوباره به باشگاه 
ابقا می شود.  فولاد برمی گردند و چرا آن مربی سفارشی مجدداً 
نونهالان فولاد  باشگاه فولاد ضربه می زند. تیم  به  این ها  تمام 
این  که  حالی  در  گرفت،  قرار  ایران  فوتبال  بام  بر  باخت  بدون 
نونهالان کفش هایشان را هم خودشان خریده بودند و بعد بروید 
ارقام قرارداد بازیکنان باشگاه سپاهان را ببینید. آقای گرشاسبی تا 
بازیکنان خود نداده  این لحظه پاداش پنچ میلیون تومانی هم به 
است. به هر حال تا وقتی آدم های سفارشی روی کار هستند این 

مشکلات در ورزش خوزستان پابرجا است.

به  استقلال  فوتبال  تیم  بازیکن  زاده  حسین  امیرحسین  انتقال 
باشگاه شارلوا پیچیده شده است و باشگاه بلژیکی قادر به پرداخت 

مبلغ رضایتنامه حسین زاده نیست.
گذشته  فصل  ستاره  و  بازیکن  زاده  حسین  امیرحسین  انتقال 
استقلال در لیگ برتر ایران به تیم شارلوا بلژیک بیش از آن چیزی 

که انتظار می رفت، طولانی شده است.
با  حسین زاده که مدنظر باشگاه شارلوا قرار داشت، طبق قرارداد 
استقلال می تواند ضمن پرداخت 250 هزار دلار رضایتنامه اش را 

بگیرد و راهی تیم دیگری بشود.
استقلال  گذشته  فصل  ستاره  سراغ  بند،  این  از  استفاده  با  شارلوا 
رفت و مذاکراتش را با این بازیکن نهایی کرد. حسین زاده حتی 
به  قراردادش  هنوز  اما  کرد  سفر  بلژیک  به  قراداد  امضای  برای 

صورت رسمی امضا نشده است.
یک  اعلام  با  زاده  حسین  قرارداد  امضای  پروسه  شدن  طولانی 
تغییر  و  سو  یک  از  تحریم ها  مشکلات  دلیل  به  بلژیکی  رسانه 
قوانین نقل و انتقالات بلژیک به خاطر »فوتبال گیت« است. این 
رسانه مدعی شد شارلوا حتی برای تسویه حساب با استقلال سراغ 
راه های مورد تایید فیفا هم رفته است )احتمالًا پرداخت مطالبات 

خارجی استقلال در ازای پرداخت پول رضایتنامه به این باشگاه(.
»امیرحسین حسین  است:  آورده  گزارش خود  در   lesoir سایت 
زاده، هافبک 2۱ ساله که یک هفته در بلژیک حضور دارد، هنوز 
به طور رسمی بازیکن اسپورتینگ شارلوا نیست. بدیهی است که 
این امر مانع از حضور او در شکست شارلوا مقابل یونیون )۱-0( در 
جمعه گذشته نشد )حسین زاده از روی سکوها بازی را تماشا کرد( 
اما این جوان ایرانی هنوز اجازه ندارد به عنوان یک فوتبالیست در 

آنجا فعالیت کند.«
در ادامه این مطلب با عنوان »پازل ژئوپلتیک« آمده است: »برای 
مورد  در  جمله  از  شود،  حل  نکته  چندین  باید  واقع  در  کار،  این 
شارلوا  باشگاه  پیش  هفته  از سه  واقع  در  او.  انتقال  پرداخت حق 
تصمیم گرفته بود بند آزادسازی این بازیکن یعنی 250 هزار دلار را 
به باشگاه استقلال بپردازد. حتی اگر این مبلغ از نظر رئیس جدید 
باشگاه ایرانی ناکافی به نظر می رسید، رئیس جدید نمی توانست با 
آن مخالفت کند زیرا از قبل قرارداد بسته شده بود. با این حال، اگر 
چه 250 هزار دلار برای جذب این بازیکن با پتانسیل بسیار بالا با 
توجه به آنچه به ما گفته می شود کافی است، اما همچنان باید ابتدا 

در پرداخت این پول به باشگاه ایرانی موفق بود.«

بازیکن  انتقال  عدم  اصلی  دلیل  خود  گزارش  در  بلژیکی  سایت 
از تلاش  و  دانست  المللی  بین  تحریم های  را  شارلوا  به  استقلال 
داد:  خبر  دیگر  راه های  از  استقلال  با  تسویه حساب  برای  شارلوا 
تحریم های  دلیل  به  زیرا  می شود،  پیچیده  کار  که  »اینجاست 
حساب  به  مبلغی  هر  پرداخت  ایران،  علیه  بین المللی  اقتصادی 
که  است  بدیهی  است.  غیرممکن  حاضر  حال  در  ایرانی  باشگاه 
این موضوع نگرانی هایی را هنگام نهایی کردن انتقال بازیکن بین 
باشگاه  که  زمانی  تا  واقع،  در  می کند.  ایجاد  مختلف  طرف های 
آسیایی این مبلغ را دریافت نکرده باشد، احتمالًا TMS و مدرک 
داد.  نخواهد  تحویل  شارلوا  اسپورتینگ  را  بازیکن  برای  لازم 
که  دیگری  راهکارهای  و  سرنخ های  کرد  سعی  باشگاه  مدیریت 
مورد تایید فیفا برای تسویه حساب خود با استقلال است پیدا کند، 
پرونده  بنابراین  و  است  نرسیده  نتیجه  به  تاکنون  اما هیچ چیزی 

هنوز قفل است.«
سرعت  به  را  الجزایری  بوعلی«  بن  »نظیر  شارلوا  اینکه  باوجود 
اما  اتباع خارجی گرفت  اداره  از  را  بازیکن  این  جذب کرد و جواز 
بیشتر  زاده  حسین  امیرحسین  برای  مراحل  این  می رسد  نظر  به 

طول بکشد.

نمایندگان مجلس خوزستان در انتخاب مربيان اعمال نفوذ دارند ؛

ساندویچ فروش هم در خوزستان   مربی شده  است

به خاطر تحریم ها ؛   انتقال بازیکن استقلال به بلژیک پیچیده شد

فراخوان مناقصه عمومى يك مرحله اي به شماره 1401/36/87
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان خوزستان در نظر دارد مناقصه عمومی یک مرحله ایی به شماره 
)2001001467000087( موضوع بهسازي راههاي روستایي شهرستان ماهشهر) تجدید1( را از طریق سامانه 

تدارکات الكترونيكی دولت برگزار نماید . جهت دریافت اطلاعات بيشتر و اسناد مناقصه به سامانه تدارکات الكترونيكی 
دولت)ستاد ایران( مراجعه نمایيد.

 - مهلت زمانی دریافت اسناد : چهار شنبه 1401/05/12 تا سه شنبه 1401/05/18
 - مهلت تحویل پاکات: یكشنبه 1401/05/30 ساعت 12

 - گشایش پاکات: دوشنبه 1401/05/31 ساعت 09 

شناسه آگهي: 1359940نوبت دوم


